



**NEW ZEALAND CHINESE ASSOCIATION
MANAWATU BRANCH INC
新西蘭華聯會面那威滔支會**

HALL MAINTENANCE & UPGRADE 2018 APPEAL FOR DONATIONS

MCA is embarking on a project to upgrade its kitchen and associated rooms as well as exterior painting of the hall.

It is planned to modernise these areas to enable them to be used by a broader class of users.

There is to be provided classrooms, meeting room, mahjong room and a Dao Ming lounge.

These new contemporary multifunctional facilities will make MCA more relevant to its next generation of members and to users of the hall from the wider Manawatu community.

The MCA is seeking donations for this project that has an estimated cost of \$150,000 plus GST.

All donations of whatever sum will be gladly accepted.

Donations will be acknowledged by way of a commemorative plaque placed at the hall in the new upgraded area on completion of the project.

Donation payable to:

New Zealand Chinese Association Manawatu Branch via direct credit to 03-0726-0030129-000. Please put your first name initial and last name as reference.

Please note that donations to the Association are eligible for a tax credit.



Name: _____

Email: _____

Address: _____

Phone: _____ Mobile: _____

Please indicate your level of interest \$ _____



**NEW ZEALAND CHINESE ASSOCIATION
MANAWATU BRANCH INC
新西蘭華聯會面那威滔支會**

HALL MAINTENANCE & UPGRADE 2018 APPEAL FOR DONATIONS

MCA is embarking on a project to upgrade its kitchen and associated rooms as well as exterior painting of the hall.

It is planned to modernise these areas to enable them to be used by a broader class of users.

There is to be provided classrooms, meeting room, mahjong room and a Dao Ming lounge.

These new contemporary multifunctional facilities will make MCA more relevant to its next generation of members and to users of the hall from the wider Manawatu community.

The MCA is seeking donations for this project that has an estimated cost of \$150,000 plus GST.

All donations of whatever sum will be gladly accepted.

Donations will be acknowledged by way of a commemorative plaque placed at the hall in the new upgraded area on completion of the project.

Donation payable to:

New Zealand Chinese Association Manawatu Branch via direct credit to 03-0726-0030129-000. Please put your first name initial and last name as reference.

Please note that donations to the Association are eligible for a tax credit.



Name: _____

Email: _____

Address: _____

Phone: _____ Mobile: _____

Please indicate your level of interest \$ _____



NEW ZEALAND CHINESE ASSOCIATION
MANAWATU BRANCH INC
新西蘭華聯會面那威滔支會



NEW ZEALAND CHINESE ASSOCIATION
MANAWATU BRANCH INC
新西蘭華聯會面那威滔支會

馬納瓦圖華聯會大禮堂升級捐贈呼籲

華聯會正在著手進行廚房和相關房間升級以及大禮堂外牆鬆油漆項目。

計劃是將這些範圍現代化，能讓更多使用者廣泛使用。

這將會提供教室，會議室，麻將室和道明書房。

這些新的現代化多功能設施會另華聯會與下一代會員以及廣泛的馬納瓦圖社區大禮堂使用者更為相關。

華聯會現正在為這個項目尋求捐款，估計費用為十五萬元加消費稅。

所有捐款都將被欣然接受。

項目完成後，紀念牌會被安置在升級後之範圍以答謝捐贈者。

捐款支付給 New Zealand Chinese Association Manawatu Branch Bank
賬戶號碼 03-0726-0030129-000。請把你的名字首字母和姓氏作為參考。

請注意捐款給協會可獲得稅收減免。



姓名 _____

電郵 _____

地址 _____

電話 _____ 手提 _____

請表明您的意願 \$ _____

馬納瓦圖華聯會大禮堂升級捐贈呼籲

華聯會正在著手進行廚房和相關房間升級以及大禮堂外牆鬆油漆項目。

計劃是將這些範圍現代化，能讓更多使用者廣泛使用。

這將會提供教室，會議室，麻將室和道明書房。

這些新的現代化多功能設施會另華聯會與下一代會員以及廣泛的馬納瓦圖社區大禮堂使用者更為相關。

華聯會現正在為這個項目尋求捐款，估計費用為十五萬元加消費稅。

所有捐款都將被欣然接受。

項目完成後，紀念牌會被安置在升級後之範圍以答謝捐贈者。

捐款支付給 New Zealand Chinese Association Manawatu Branch Bank
賬戶號碼 03-0726-0030129-000。請把你的名字首字母和姓氏作為參考。

請注意捐款給協會可獲得稅收減免。



姓名 _____

電郵 _____

地址 _____

電話 _____ 手提 _____

請表明您的意願 \$ _____